
 

Zápis č. 4/2008 (28) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 25. 3. 2008 
 

Přítomni: Ing. B. Chramcov, Ph.D., RNDr. M. Fialka, CSc., doc. RNDr. L. Novák, CSc., 
Ing. M. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Sysel Ph.D., Ing. E. Kvasnicová, Bc. M. 
Borovian, Bc. V. Gerlich (celkem 8 členů AS ) 

Omluveni: Ing. P. Navrátil, Ph.D., T. Javořík 

Hosté:  prof. Vašek, Mgr. Večeřová, Dr. Ostravský 

Program: 
1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2007. 

4. Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků na FAI v roce 2008.  

5. Projednání návrhu Dodatku ke Směrnici k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2008/2009 pro bakalářské studijní programy.  

6. Projednání Zprávy o činnosti AS FAI za období od 12.3.2007 do 25.2.2008. 

7. Projednání návrhu Směrnice pro předměty v doktorských studijních programech. 

8. Různé. 

Jednání zahájil a vedl předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov. Dr. Chramcov přivítal hosty. 
 
ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  

V zápisu byla opravena formální chyba. 

• Čtečky u kuchyňky – byly opraveny. 

 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Bez příspěvku. 

 
ad 5) Projednání návrhu Dodatku ke Směrnici k veřejně vyhlášenému prvnímu kolu 
přijímacího řízení pro akademický rok 2008/2009 pro bakalářské studijní programy.  

Dodatek ke Směrnici k veřejně vyhlášenému prvnímu kolu přijímacího řízení pro akademický 
rok 2008/2009 pro bakalářské studijní programy se týká stanovení výše středoškolského průměru 
jako jedné z podmínek pro přijetí uchazeče s prominutím písemné přijímací zkoušky. Prod. 
Ostravský připravil tabulku s přehledem středoškolských průměrů uchazečů. Prod. Ostravský 
podotkl, že v loňském roce ze 300 studentů nastoupilo do 1. ročníků cca 100 a bylo by vhodné 
zjistit, zda skutečnost, že se nebude započítávat průměr maturitní zkoušky (nebude se čekat na 
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maturitu), bude mít nějaký vliv na počet studentů, kteří nastoupí ke studiu letos. Dále Prod. 
Ostravský informoval, že o tom, kdo je přijat bez vykonání písemné přijímací zkoušky, budou 
studenti vědět již 31.3.2008 (s podmínkou, že složí maturitní zkoušku). 12.6.2008 přinesou tito 
studenti k nahlédnutí maturitní vysvědčení a v ten den budou zapsáni do prvních ročníků. Po 
krátké diskusi navrhl děkan FAI prof. Vašek výši středoškolského průměru 2,3. 

Návrh usnesení AS FAI  28/1 
AS FAI schválil výši středoškolského průměru 2,3 jako podmínku pro přijetí uchazečů do 
bakalářských studijních programů v souladu se směrnicí k veřejně vyhlášenému 1. kolu 
přijímacího řízení pro ak. rok 2008/09.  

Hlasování 
Pro:  7 
Proti:   0 
Zdržel se: 1 

Usnesení AS FAI 28/1 
AS FAI schválil výši středoškolského průměru 2,3 jako podmínku pro přijetí uchazečů do 
bakalářských studijních programů v souladu se směrnicí k veřejně vyhlášenému 1. kolu 
přijímacího řízení pro ak. rok 2008/09.  

Přišla tajemnice FAI Mgr. Večeřová.     
 
ad 3) Projednání Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2007. 

Do Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2007 byly zapracovány připomínky formálního 
charakteru. Další dotazy z řad členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI  28/2 
AS FAI schválil Výroční zprávu o hospodaření FAI za rok 2007. 

Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 28/2 
AS FAI jednomyslně schválil Výroční zprávu o hospodaření FAI za rok 2007. 

 
ad 4) Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků na FAI v roce 2008.  

Tento bod byl na pořadu projednávání na zasedání EK dne 17.3.2008, kde byly zodpovězeny 
dotazy týkající se spoluúčasti FAI na výzkumném záměru. Spoluúčast FAI byla po konzultaci 
MŠMT snížena. Dále byly zapracovány následující změny:  

• V čl. 2.4 – došlo ke změně v procentuálním rozdělení částky přidělené FAI na podporu 
specifického výzkumu.  

• V tabulce 2.8 – došlo k ponížení ostatních výnosů na hodnotu 400 000,- Kč. 

• V čl. 4.1 – se opět promítají změny v procentuálním rozdělení částky přidělené FAI na 
podporu specifického výzkumu a byl doplněn odstavec týkající se prostředků, které jsou 
adresně směřovány doktorandům.  

• V čl. 4.2 dochází k ponížení vkladu uchazeče o 479 000,- Kč, tyto prostředky byly 
přesunuty do fondu děkana a budou použity na motivační odměny zaměstnancům za 
významné publikace. 
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• Další změna nastala v Interních fondech, kde byly navýšeny finance na odměny za vedení 
bakalářských a diplomových prací (díky tomuto navýšení došlo k ponížení některých 
celofakultních nákladů viz příloha č.1) 

• Byly poníženy finance na fond rozvoje (upřesněno v příloze č. 4) 

• V příloze č. 9, tab. č. 2 byla opravena celková částka (musí být stejná jako částka v 1. 
řádku v tab. č. 1) 

Děkan FAI prof. Vašek podal návrh na změnu formulace posledního řádku článku 2.4. Bc. Gerlich  
poukázal na chybu v tabulce v čl. 4.2. 

Připomínky k tomuto bodu je nutné zaslat paní tajemnici nejpozději do 31.3.2008. O návrhu 
Rozdělení finančních prostředků na FAI v roce 2008 bude hlasováno na příštím zasedání AS 
FAI.  
 
ad 7) Projednání návrhu Směrnice pro předměty v doktorských studijních programech. 

Dochází ke změně znění Směrnice pro předměty v doktorských studijních programech. Bude 
vypuštěn čl. č. 4 a čl. č. 5. Čl. č. 4 bude vypuštěn z toho důvodu, že problematika volitelných 
předmětů, která je v tomto článku řešena, je ošetřena v akreditovaném materiálu k doktorskému 
studijnímu programu. Čl. č. 5 se týká zkoušky z cizího jazyka a je obsažen v čl. č. 1. O tom, 
jakým způsobem bude provedena zkouška z cizího jazyka, rozhodne garant předmětu.  

Návrh usnesení AS FAI  28/3 
AS FAI schválil změnu znění Směrnice pro předměty v doktorských studijních programech. 

Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 28/3 
AS FAI jednomyslně schválil změnu znění Směrnice pro předměty v doktorských studijních 
programech. 

Odcházejí hosté. 
 
ad 6) Projednání Zprávy o činnosti AS FAI za období od 12.3.2007 do 25.2.2008. 

Do zprávy byly zapracovány připomínky. V čl. č. 1 byl doplněn odstavec týkající se dočasného 
přeřazení Ing. Kvasnicové a Bc. Borovina do pozice náhradníků, u Ing. Kvasnicové v období od 
ukončení navazujícího magisterského studia do doby přijetí do doktorského studijního 
programu a u Bc. Boroviana v období od ukončení bakalářské studia do doby přijetí (zápisu) do 
magisterského studia ukončení. Další připomínky k předložené zprávě nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI  28/4 
AS FAI schválil Zprávu o činnosti AS FAI za období od 12.3.2007 do 25.2.2008. 

Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 28/4 
AS FAI jednomyslně schválil Zprávu o činnosti AS FAI za období od 12.3.2007 do 25.2.2008. 
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ad 8) Různé  
• Dr. Sysel upozornil na to, že o víkendu na záchodech svítí světla. Řešením by byla 

instalace čidel. Problém se bude řešit na kolegiu děkana. 

• Kouření před školou – studenti nadále kouří před školou a znečisťují nedopalky okolí 
školy. Tento problém by se mohl řešit ve spolupráci s městskou policií. O případnou 
kontrolu se musí zažádat oficiálně na ředitelství MP. Bude projednáno na kolegiu 
děkana. 

• Parkování – na parkovišti určeném pro zaměstnance parkují, především ve dnech výuky 
kombinovaného studia, auta bez kartiček opravňujících k parkování na tomto parkovišti. 
Tento problém bude taktéž projednáván na KD. 

• Na posluchárně 51/107 nefunguje dataprojektor. 

 
 
Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na úterý 21. 4. 2008 ve 13.30 hod. 
v zasedací místnosti 51/203. 
 

Ve Zlíně dne 28. 3. 2008 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


